
10-dagesforespørgsel vedr. Aarhus Havn 
  
I besvarelse af tidligere stillet 10-dagesforespørgsel fremgår, at der umiddelbart inden udløb af 
høringsfristen vedr. havneudvidelsen 4./3.-22 blev afholdt 2 møder med A.P. Møller Maersk, henholdsvis et 
statusmøde med embedsmænd fra Erhverv og Bæredygtig udvikling under Borgmesterens Afdeling og et 
møde med deltagelse af borgmesteren 3./3.-22. Der foreligger ikke referat fra møderne. 3./3. -22 
udvidedes høringsfristen. A.P. Møller Maersk indsender ved udløb af den udvidede høringsfrist 11./3.-22 
deres høringssvar til sagen. 
  

1. Hvad blev der talt om på møderne? 
2. Blev der på møderne drøftet et høringssvar fra A.P. Møller Maersk? I bekræftende fald hvad var 

indholdet af drøftelserne? 
  
Af besvarelsen fremgår endvidere at der 30./3.-22 og 2./5.-22 blev afholdt dialogmøder om udvikling af 
erhvervsarealer i Framlev. Der foreligger ikke referat fra møderne. 
  

3. Hvad blev der talt om ved møderne? 
4. Hvor mange møder vedr. erhvervsarealer i Framlev (og andre steder) til brug for Aarhus Havn har 

der været afholdt i alt? 
5. Hvornår startede arbejdet med at finde arealer til brug for Aarhus Havn på land? 

Grenaa Havn har tilbudt sig selv som samarbejdspartner for Aarhus Havn i forbindelse med løsningen af 
visse godstyper. 
  

6. Har Aarhus Kommune repræsenteret enten ved Borgmester, Rådmand for Teknik & Miljø eller 
embedsfolk deltaget i møder med Grenaa Havn i perioden 2019-2022? Spørgsmålet bedes besvaret 
med dato, overskrift, deltagere, dagsorden og referat. 

7. Er Aarhus Kommune bekendt med om Aarhus Havn har deltaget i møder med Grenaa Havn? 
  
  

Med venlig hilsen 
  

Metin Lindved Aydin (B), Henrik Arens (N), Jakob Søgaard Clausen (O), Thure Hastrup (Ø) 
 
 


